
 
 

  
Referat af bestyrelsesmøde 21. juni KL. 1900 hos Kim, Horsevænget. 
Til stede: Lars, Kim og Niels 
 
Dagsorden: 

1. Kommentarer til referat fra mødet den 20.april 2022 
Ingen kommentarer 

  
2. Gennemgang af aktivitetslisten             

a. Hjemmesiden (CS) 
Carsten fraværende. 
Carsten kontaktes ang. rettelser på hjemmesiden mv 
 

b. Legeplads (FK)  
Fatos fraværende 

 
c. Økonomi (LJ/JM) 

Lars redegjorde for status på økonomien; ingen overraskelser 
 

d. De grønne områder (NTA/JKP) 
Status græsslåning, vedligeholdelse mv.: Meget bedre end sidste år. 
Ukrudstbekæmpelse: Sprøjte ved kantstenene og sf-sten. 
Grundejerne skal opfordres til at holde stier frie og ’rene’. 

 
e. Veje og stier inkl vinterbekæmpelse (KH/JM) 

Der er lavet asfalt nederst på stamvejen, Hyrdevænget. 
SF-sten og fliser er blevet rettet flere steder.   
Kim redegjorde for en mulig 10 års plan for renovering af brønde, veje, parke-
ringsarealer. På generalforsamlingen vil stille forslag om renovering af 7 
brønde til ca 210.000 kr og i den forbindelse vil vi orientere om 10 års(100 
planen. 
 

f. Renholdningsdag/sociale arrangement (??) 
Intet nyt 

 
3. Generalforsamling 2022 (27. september 2022) 

Forslag til vedtægtsændringer. 
Forslag fra bestyrelsen angående ekstra ordinært indbetaling til vejfond (100.000 kr) 
og renovering af brønde samt at kontingentet fastholdes på 2500 kr år. 
Indkaldelsen uddeles senest 15. august (Niels/Kim/Lars) 
 

4. Siden sidst/eventuelt - herunder nyt fra Tranbjerg Fællesråd 
Intet nyt. 
 

5. Fastsættelse af næste møde - herunder forslag til dagsorden 
  16. august kl 19.00 hos Niels (forslag til generalforsamlingen) 
  12. september kl 19.00 (forberedelse af generalforsamlingen) 
  27. september kl 18.00 generalforsamling kl 19.00 
  
Niels Trolle Andersen 

 


